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RED WOLVES
STAAN VOOR HISTORISCHE UITDAGING
Wie herinnert zich niet die stuntzege van de Red Wolves in maart jl. tegen Slovakije. Een heerlijke
handbalavond in een zinderende Alverberg, bekroond met een historische kwalificatie voor een groot
tornooi. Weliswaar met wat hulp van een jammerlijke oorlogssituatie, maar de vreugde bij spelers en
publiek was er niet minder om. België naar het WK 2023 in Zweden/Polen, een mijlpaal in onze
handbalgeschiedenis. Na die collectieve catharsis werd het stil rond de Red Wolves. Té stil.

Decompressie ? Of werd er in de luwte verder gewerkt aan de toekomst ?

‘Dat klopt, het is misschien te stil gebleven rond de nationale ploeg. Alhoewel er
verder werd gewerkt in de coulissen, of door mensen van de federatie,’ bevestigt
Kevin Jacobs, T2 van de nationale ploeg. ‘Maar het was roeien met de riemen die we
hebben hé. De technische staf heeft zeker niet stilgezeten. Er werd inderdaad
gewerkt in de luwte. Maar zowel de technische staf, de medische staf als de
complete entourage van de nationale ploeg was wel constant in de weer voordat
WK. En als je nog maar onze laatste twee interlands, tegen Nederland en Kroatië,
onder de loupe neemt, hebben we toch bewijs geleverd te kunnen presteren. We
hebben een plààts op dat WK, we gaan niet naar Zweden als toeristen. Of niet soms
?’

EURO 2024

Intussen is de kwalificatiecampagne voor EURO 2024 gestart. Zonder veel heisa zeg
maar. In eigen land kregen beide interlands minimale aandacht en ook enkele
Nederlandse confraters betreurden het gebrek aan promotie voor de derby der lage
landen.
Kevin Jacobs: ’Eerlijk gezegd, het is ook mij een raadsel waarom die wedstrijden zo
weinig aandacht hebben gekregen in de media. Ik heb op sociale media wel wat zien
verschijnen maar echt doelgerichte promotie bleef achterwege. Ook in Nederland
hé, ook daar bleef het opvallend stil. Bovendien is Den Bosch niet bepaald een
handbalgekke regio, de sfeer in De Maaspoort was ongewoon kil en de Nederlandse
pers heeft zich ook niet bepaald enthousiast op die derby gefocust.

In Hasselt vond ik het beter, de Alverberg was afgeladen en het publiek enthousiast.
Ik denk dat daar zéker lokaal de nodige propaganda werd gevoerd. Maar al bij al kon
de persaandacht beter. Gelukkig hebben de Red Wolves iets gebracht, we hebben
bewezen dat we er stààn. Op die manier hebben de spelers de nationale pers van
antwoord gediend.’

Toch bleef de assistent-bondscoach achter met een frustrerend gevoel.
‘Of het een geslaagde start was van EURO 2024 laat ik in het midden. Laat ons
zeggen dat de Red Wolves drie wedstrijdhelften op niveau hebben gespeeld. De
tweede helft tegen Nederland en de hele wedstrijd tegen Kroatië. De eerste helft in
Den Bosch hebben we ’t laten afweten, dat had véél beter gekund. En dat hebben
de spelers ook wel begrepen. Ja, je kunt stellen dat Nederland een gemiste kans
was. In Den Bosch zat er zeker meer in. We hadden vooropgesteld de Hollanders zo
weinig mogelijk te laten scoren, vooral omdat Oranje een snelle ploeg is met een
moordende tegenaanval. Luc Steins is daar de grote regisseur van. Toen die finaal
uitviel was dat gevaar ook grotendeels geweken en konden we herademen. We
beperken Nederland tot 25 goals, toch goed, maar scoren zelf helaas maar 24 keer.
En da’s te weinig. 12-9 halfweg zegt genoeg, we waren niet bij de les. In de eerste
helft is het aanvallend misgelopen. We hebben te veel balverlies geleden, we
maakten domme fouten, en dat heeft ons een mogelijke zege gekost. Een gemiste
kans ? Absoluut…’
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Kevin Jacobs komt op dreef als hij de tweede kwalificatiematch evalueert.
‘Kroatië was dan weer schitterend, ei zo na volmaakt, op enkele details na die ons uiteindelijk van dé stunt houden. Of er ook
tegen de Kroaten meer in zat ? Toch wel, maar einde match denk ik dat we fysiek op ons tandvlees zaten. Vergeet niet dat
Simon Ooms en Tom Robyns geblesseerd ontbraken, en dat scheelt qua wisselmogelijkheden een serieuze slok op de borrel.
Bovendien is Simon een meesterverdediger. Door vermoeidheid leden we enkele keren cruciaal balverlies. En zoiets moet je de
ervaren Kroaten niet presenteren, dat betaal je cash. Maar dat versterkt uiteraard ook onze frustratie: we spelen een
beresterke partij, Kroatië was compleet verrast, maar uiteindelijk blijven we achter met nul punten. En in een kwalificatietornooi
tellen enkel de punten…
Al bij al hebben we als technische staf die twee wedstrijden gunstig geëvalueerd. We mogen tevreden zijn. Maar toch… nu
moeten we tegen Griekenland vol aan de bak en ook thuis tegen Nederland punten sprokkelen. Niet zo evident hoor .’

VOORBEREIDING WK
De voorbereiding op het WK 2023 is eigenlijk gestart met dat eerste luik van de kwalificatiecampagne EURO 2024.
‘We hadden die wedstrijden tegen Nederland en Kroatië halvelings ingecalculeerd als voorbereiding, maar toch ook om punten te
scoren voor EURO 2024,’ vervolgt Kevin Jacobs. ‘We hebben in de aanloop naar die interlands de spelers bewust niet te veel belast
met het WK. De focus moest op de kwalificatie staan, niét op Zweden. En ik denk wel dat we daarin geslaagd zijn. Vanaf nu kunnen
we ons concentreren op de voorbereiding van het WK. Ons programma ? Net zoals in andere deelnemende landen is de eigen
competitie voorlopig prioritair. De BENE-League heeft pas een break eind december, ook voor onze jongens in Frankrijk is er in het
weekend van 18 december nog competitie. We gaan wel contact houden met de selectie via meetings, maar de groep volledig
samenbrengen kan pas op 26 december voor een driedaagse stage. Dan zijn de jongens vrij tot 3 januari en daarna vertrekken we
naar Polen voor een oefentornooi. Twee of drie wedstrijden, hangt af van de omstandigheden, en na weer een vrije dag in België
komen we op 9 januari opnieuw samen en vertrekken we op 11 januari naar Malmö. Onze eerste groepswedstrijd is op 13 januari,
meteen tegen Denemarken.
Ach, of dat een goede voorbereiding is ? We dachten eerst tussen kerst en nieuwjaar nog trainingsdagen in te lassen, maar niet iedereen
is prof bij ons hé. Sommige jongens moeten nog werken tussendoor. We geven iedereen wél een individueel programma mee om thuis
af te werken tijdens de feestdagen. Maar ik denk dat de groep er sowieso klaar voor is en goed weet waar ze voor staan.’
De Belgische selectie kreeg al langer vorm, maar toch vroegen we de T2 of er nog verrassingen op komst zijn.
‘Om beginnen zijn er Tom Robyns en Simon Ooms die tegen Nederland en Kroatië geblesseerd waren. Die maken de selectie alvast
compleet. Er kunnen eventueel nog kleine aanvullingen gebeuren, jonge talenten zeg maar, want de uitgebreide selectie voor de IHF moet
pas half november binnen zijn. In december krijgt de definitieve selectie van 18 spelers dan gestalte.’

KANSEN
België speelt in Zweden in groep H, samen met Denemarken, Bahrein en Tunesië. Denemarken is als nr. 3 van het EK 2022 uiteraard hors
concours. Of de technische staf al zicht heeft op de concurrentie ?
Kevin Jacobs: ‘Yérime Sylla is enkele jaren trainer geweest in Koeweit. Hij heeft daar nog vele contacten en via die weg is het de bedoeling
informatie en beelden te ontvangen over Bahrein. Ook beelden van het vorige WK van Bahrein. Qua spelconcept schijnt er overigens niet veel
veranderd te zijn.
Van Tunesië hebben we intussen al wel beeldmateriaal. We weten ook dat Tunesië zijn trainer heeft gewisseld. De nieuwe bondstrainer is
Patrick Cazal, een Fransman én een bekende van onze T1. Tunesië was altijd een van de betere Afrikaanse landen, heeft intussen ook voor een
ander spelconcept gekozen, maar het is duidelijk dat we tegen die twee ploegen moeten proberen te winnen. En proberen tegen de Denen
verrassend sterk te presteren, zoals tegen Kroatië. De drie beste teams van elke groep gaan verder, en dat mag geen mission impossible zijn.’

Het WK in Polen en Zweden loopt van 11 tot 28 januari 2023. De deadline voor de Red Wolves komt dus angstwekkend dichtbij. Of de WK-koorts
al stijgt ?
‘Momenteel (1 november, red.) zeker nog niet, daar is het nog te vroeg voor,’ besluit Kevin Jacobs. ‘Ik hoop enkel dat die WK-koorts in december
wél zal stijgen, zowel bij pers als publiek. Ik denk toch dat het belangrijk is dat de publieke opinie beseft dat handbal hier voor een nieuwe
uitdaging staat en dat de Red Wolves een historische stap hebben gezet. Ik heb me laten vertellen dat in 1982 die handbalkoorts er wél was voor
het toenmalige C-WK in eigen land. Dus als het juiste klimaat wordt gecreëerd kunnen we een belangrijke stap voorwaarts zetten. En om die
gunstige omstandigheden te creëren rekenen we op de media, maar toch ook op de federatie. Na de historische kwalificatie tegen Slowakije kreeg
handbal een boost, maar die euforie is serieus teruggevallen. Nu is er een nieuwe impuls nodig, een boosterprik …’

Cois Van Aelst


